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BRMG-KSiT-IX.0012.11.2013 
 

PROTOKÓŁ Nr 39-11/2013 
 
Z wyjazdowego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta 
Gdańska, które odbyło się w dniu 09 października 2013 roku, a 
rozpoczęło o godz.15.30 w Kompleksie Sportowo – Rekreacyjnym Gedania 
1922 w Gdańsku przy ul. Hallera 201. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
siedmiu (7), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 39 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Zapoznanie się ze stanem zaawansowania robót budowlanych w 
Kompleksie Sportowo – Rekreacyjnym Gedania 1922 przy ul. 
Hallera 201 w Gdańsku, 
- zagospodarowanie nowo wybudowanej infrastruktury 
- plan szkolenia dzieci i młodzieży, m. in. działania służące 
rozwojowi piłki nożnej oraz zaspokajaniu społecznych potrzeb 
- finansowanie 
- zamierzenia inwestycyjne 
- perspektywy rozwoju, zamierzenia na przyszłość 
Przedstawiają: Przedstawiciele Klubu Gedania 1922 

 
2. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionego porządku posiedzenia. 
 
Komisja, w wyniku przeprowadzonego głosowania, porządek przyjęła 
jednogłośnie – 6 głosami za. 

 
PUNKT  - 1 

 
Zapoznanie się ze stanem zaawansowania robót budowlanych w 
Kompleksie Sportowo – Rekreacyjnym Gedania 1922 przy ul. Hallera 201 w 
Gdańsku, 

- zagospodarowanie nowo wybudowanej infrastruktury 
- plan szkolenia dzieci i młodzieży, m. in. działania służące 
rozwojowi piłki nożnej oraz zaspokajaniu społecznych potrzeb 
- finansowanie 
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- zamierzenia inwestycyjne 
- perspektywy rozwoju, zamierzenia na przyszłość 

 

Członkowie Komisji, oprowadzani przez Pana Tomasza Szromnika – 
Wiceprezesa Klubu Gedania 1922 zwiedzili teren Klubu o powierzchni 6,5 ha, 
na którym znajduje się m. in.  

• miejsce służące integracji, z grilem. Są tam organizowane imprezy 
Klubowe oraz dla firm zewnętrznych, 

• Siłownia, gabinety lekarskie  oraz pomieszczenia klubowe – w trakcie 
wykańczania – o powierzchni 660 m². Część urządzeń do siłowni już 
została zakupiona. Pomieszczenia te zostały zrobione z 36 połączonych 
kontenerów zakupionych w Holandii. Tam wykorzystane zostały do 
utworzenia biblioteki czyli obiektu użyteczności publicznej. Miasto 
sprzedało to, a Klub Gedania 1922 dostał bardzo dobrą cenę i zostało to 
sprowadzone do Gdańska,  

• Przedszkole – w trakcie wykańczania, stworzone w takiej samej formule 
jak siłownia, z połączonych kontenerów, przewidziane na 75 dzieci, 

• Boisko transferowe o wymiarach 105 na 68 m z trawą przygotowaną w 
zeszłym roku pod PGE Arenę i pod Euro 2012, 

• Dwie hale lekkie z boiskami ze sztuczną trawą. 
 

Następnie Komisja przystąpiła do omawiania pkt 1 zgodnie z przyjętym 
porządkiem. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dostaliśmy pismo od was, tu jest data 24 września i tego samego dnia 
Przewodniczący Oleszek przekazał to do nas do Komisji. Dzisiaj jest 9 
października, poprzednie posiedzenie mieliśmy dwa tygodnie temu i to było. 
Całość została poparta, myśmy to przegłosowali.   
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dlatego też chcieliśmy tutaj przyjechać.  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Poprosiliśmy Prezydenta, aby poparł te prośby.   
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Teraz fajnie by było, gdyby można było poprzeć wnioskiem stosownym Komisji, co 
by się znalazły środki finansowe, po to żeby trwały zarządca tego terenu mógł ten 
teren wzbogacić o media, dzięki czemu działalność będzie znacznie poszerzona i 
pozwoli na zwiększenie atrakcyjności tego terenu. Czyli tak naprawdę na dzień 
dzisiejszy przydałoby się nie tylko wsparcie moralne i rekomendacja, jak też 
konkretny wniosek, który pozwoliłby Prezydentowi działać, żeby Dyrektor 
Paszkowski…  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dyrektor Paszkowski musi przeczytać pismo i może coś doda.  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ale myśmy już to przegłosowali. Była prośba o wsparcie nie tylko moralne. 
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Proszę państwa to są konkretne rzeczy do wykonania. To co pan prezes wspomniał. 
Dzisiaj w kasie miejskiej, w budżecie MOSiR-u nie ma środków na doinwestowanie 
w infrastrukturę.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dobrze, może po kolei zaczniemy wg punktu, w takiej kolejności. Proszę, żeby ktoś 
z państwa to przedstawił, zreferował.  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
A więc jadę po kolei. Zagospodarowanie nowo wybudowanej infrastruktury. 
Widzieliście państwo w jakim stopniu jest zainwestowane, w jakim stopniu 
zagospodarowanie. Potrzeby z tego wynikające to są na dzień dzisiejszy to kwestie 
związane z mediami i z tą infrastrukturą, która jest potrzebna dla tych obiektów. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Jakie macie zaawansowanie tego? W procentach.  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
W sensie rzeczowym to mamy w granicach 70-75%, natomiast w sensie 
finansowym, to finanse tego nie doganiają, nie doganiają zaawansowania 
rzeczowego. To znaczy zrealizowane prace jeszcze nie zostały rozliczone i 
wymagają wsparcia finansowego m. in. kwestia dalszych inwestycji. W tej 
chwili to boisko, które państwo widzicie to ono jak gdyby już jest 
zweryfikowane na potrzeby rozgrywek Pomorskiego Związku Piłki Nożnej, bo 
to jest boisko 45 na 90, ale musieliśmy też wygenerować tak zwane strefy 
techniczne i te rzeczy, które się wiążą z weryfikacją i to jest koszt do 
zamknięcia tego projektu 120 tys. zł brutto. To znaczy wykonawca już te 
prace wykonał, a teraz oczekuje też, że tak powiem, wsparcia finansowego, 
czyli rozliczenia tego zobowiązania, które na tym boisku jeszcze pozostało, 
dlatego mówię kwestia rzeczowa wybiega ponad kwestie finansowe. To się 
rozbija o kwestie pewnych braków środków i zaufanie jakim nas darzą 
wykonawcy. W pkt 2 mamy plan szkolenia dzieci i młodzieży, m. in. działania 
służące rozwojowi piłki nożnej oraz zaspokajaniu społecznych potrzeb. Tutaj 
poprosiliśmy o bardzo krótkie przedstawienie naszego autorskiego planu 
szkoleniowego pana dr Dolańskiego, który jest naszym koordynatorem ds. 
szkolenia. Opracował projekt, który chciałby państwu naprawdę rzeczowo i 
konkretnie przedstawić. Ja tylko powiem, że na dzień dzisiejszy mamy 15 
zespołów, ponownie nazywanych rozgrywkowych, bo niektóre zespoły są po 
dwa zgłaszane do rozgrywek, bo w tej młodzieży w tej chwili mamy blisko czy 
nawet już ponad 300 chłopców w wieku od 7 roku życia do seniorów. Ponadto 
jeszcze, to jest wkomponowane w projekt Bambini, który państwo 
widzieliście, gdzie od 3 roku życia dzieci wraz z rodzicami, kolega Dolańskie 
dosłownie dwa słowa na ten temat powie, także tu już naprawdę zaczyna się 
od przedszkolaka sprawa sportu. Nie mówimy o sporcie wyczynowym stricte 
piłki nożnej, bo chcielibyśmy, żeby Gedania, no może nie będzie miała 26 
sekcji, jak miała w szczytach swojej sławy, ale chcielibyśmy obok piłki nożnej 
i inne dyscypliny sportu przynajmniej zasygnalizować dzieciom na tym etapie, 
maluczkich, to one zdecydują czy będą chciały grać w tenisa, który teraz jest 



4 
 

modny, dlatego projektowana w przyszłym roku hala wielofunkcyjna, czyli 
tenis, siatkówka, koszykówka i inne zajęcia ogólnorozwojowe po to, żeby 
dziecko rozwijało się, a jaki będzie z niego sportowiec w przyszłości, nie 
wiemy. Natomiast też również łączymy te programy edukacyjnym, o którym 
pani Agata też krótko wspomni. Więc ja poproszę pana Dolańskiego na temat 
tego jak to szkolenie u nas wygląda i jak duża jest w sensie szkolenia 
młodzieżowego potrzeba.  
 
Dr Bartosz Dolański – trener, Koordynator ds. Szkoleń w Klubie Gedania 1922      

Przedstawił prezentację, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Powiem bardzo króciutko, dlaczego praca w tym klubie ma sens. Aktualnie w 
naszej strukturze szkolenia mamy 19 grup szkoleniowych. Tak jak Prezes 
powiedział 15 grup, które uczestniczą w rozgrywkach Pomorskiego Związku 
Piłki Nożnej i 4 stworzone w zasadzie od września, bo jest taki napływ dzieci. 
Rodzice dzwonią, w zasadzie codziennie odbieramy bardzo dużo telefonów i 
tworzymy grupy B, grupy rezerwowe, tak żeby każdy miał szansę szkolenia. 
Mamy już blisko 400 zawodników, 15 trenerów i proszę zauważyć. W Polskim 
Związku Piłki Nożnej jest niecałe 500 tys. piłkarzy. W Niemczech, które 
odnoszą sukces jest 7,5 mln. Tak więc i tak jest nas mało. I tak musimy robić 
wszystko, żeby tych naszych zawodników było coraz więcej, obiekty mamy 
dlatego postanowiliśmy zainwestować w ilość, a poprzez to, że będziemy 
mieli bardzo dobrych trenerów, będzie też jakość z tych zawodników. 
Dlaczego to ma sens?  
 

Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Przepraszam, a w Holandii ilu jest zawodników?  
 
Dr Bartosz Dolański – trener, Koordynator ds. Szkoleń w Klubie Gedania 1922      
W Holandii jest ponad milion. Na Białorusi jest 1,1 mln. Proszę zobaczyć: 
grudzień, styczeń, luty to w naszych realiach był to taki okres, w którym w 
zasadzie zawodnicy, jeszcze było bardzo wiele sytuacji, w których zawodnicy 
nie mieli kontaktu z piłką, nie mieli kontaktu z boiskiem, co powodowało, że 
30 miesięcy byli bez piłki. 30 miesięcy byli pozbawieni prawidłowego 
szkolenia. W Hiszpanii, w krajach południowych nie było tego problemu. 
Oczywiście my możemy… To jest uproszczenie, bo to są inne geny, ale na 
pewno coś co powodowało, że my byliśmy słabsi, był dostęp do bazy 
szkoleniowej. My tę bazę mamy. I trzy lata na pewno nie będziemy stratni. W 
swojej strukturze, którą teraz tworzymy chcemy mieć trenerów specjalistów. 
Chcemy mieć trenerów specjalistów, na razie, od pewnego okresu szkolenia, 
od etapu wstępnego, podstawowego, od nauczania, a docelowo chcemy mieć 
trenera specjalistę od danego wieku rozgrywkowego, bo tyle tych wiadomości 
spływa z nauki, ze sportu, że nie jest w stanie być trener specjalistą od 
wszystkiego, dlatego chcemy wyszkolić trenerów specjalistów od danego 
wieku. Kolejna rzecz bardzo ważna. W Gdańsku funkcjonujemy wokół bardzo 
wielu dzielnic, ale też są dzielnice takie jak Oliwa, która posiada zamożnych 
mieszkańców, mówię w uproszczeniu, ale (pokazuje na zdjęcia) to jest 
Letniewo i Dolny Wrzeszcz, a wiecie państwo doskonale, że bardzo wielu 
wybitnych zawodników pochodziło z tych rodzin niezamożnych. Średnio jest 
tak, że w każdej grupie mamy 2-3 zawodników, którzy potrzebują wsparcia, 
którzy potrzebują po prostu wsparcia. Także mamy ok. 20 zawodników, którzy 
potrzebują wsparcia. Mają już charakter, potrzebują wsparcia trenera, którą 
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my mu dajemy, ale też potrzebują wsparcia finansowego, bo nie są w stanie 
opłacić składki i nie są w stanie niestety pojechać na obóz. Teraz ostatnia 
tabela co zamierzamy jeszcze zrobić. Zamierzamy, już w zasadzie tutaj jest 
data 1 października już zaczęliśmy wprowadzać treningi indywidualne dla 
wyróżniających się zawodników. W dalszej kolejności, tutaj kolor fioletowy, 
od juniora młodszego do seniora, mieliśmy nadzieję, że powstanie siłownia. 
Tam jest, jak państwo na pewno zwiedzali, tam jest przygotowywany obiekt, 
który ma być siłownią. Mieliśmy nadzieję, że to i nadal mamy nadzieję, że to 
powstanie od 1 stycznia. W dalszy zamierzeniu jest to, żeby trzy nasze grupy 
rocznikowe, z tych trzech grup nawiązać współpracę ze szkołą. Nie wiem, być 
może w Brzeźnie, być może w Nowym Porcie, być może we Wrzeszczu, ale 
żeby te nasze roczniki były w strukturze szkoły, były to klasy sportowe, co 
nam umożliwi optymalizację wykorzystania tych obiektów, bo jeszcze mamy 
problemy z tym, żeby wykorzystać obiekty w godzinach przedpołudniowych. 
Tak więc mamy 5 boisk zamierzamy mieć 8 boisk i my możemy 
zagwarantować, że wyszkolimy jak najlepiej jesteśmy w stanie, ludzi też, ale 
docelowo zawodników. Z mojej strony proszę o wsparcie tego projektu, bo 
bez Miasta, bez was to wszystko, tego wszystkiego nie jesteśmy w stanie sami 
zrobić. Dziękuję bardzo.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy na temat zamierzeń inwestycyjnych jeszcze coś któryś z panów chciałby 
dodać? 
 

Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Jeżeli chodzi o plany inwestycyjne to tak jak państwu opowiadałem tutaj na 
obchodzie marzy nam się ta trzecia hala, skończenie budynku głównego, 
oczywiście ukończenie przedszkola, budowa trybun przy boisku głównym, 
czyli zrobienie z tego boiska naprawdę boiska głównego i generalnie 
zagospodarowanie tego terenu w sensie placu zabaw, ciągów pieszych czyli 
skończenie tej infrastruktury, która jest tutaj niezbędna. Oczywiście biorąc 
pod uwagę te boiska, o których też wspominałem, czyli boiska specjalistyczne 
dla bramkarzy i boisko juniorskie, które powstaje w tej chwili właśnie dzięki 
współpracy z MOSiR-em przy wjeździe na obiekt. Także to są te nasze 
zamierzenia, które chcielibyśmy zrealizować jak najszybciej, bo to dopiero 
pozwoli na to, że ten obiekt zacznie generować przychody, które pozwolą na 
utrzymanie tego, czyli że, bo poprosiliśmy w rozmowie z Prezydentem 
Bojanowskim o taki okres ochronny, czyli jakiejś pomocy w momencie, kiedy 
poszła informacja, że miasto nie ma pieniędzy na inwestycje na tym terenie, 
na inwestycje sportowe wzięliśmy to na siebie, ale poprosiliśmy o wsparcie 
pod tytułem koszty utrzymania na okres, uzgodniono było wstępnie na 5 lat, 
po negocjacjach stanęło na 4 latach, czyli że przez 4 lata Miasto mocniej 
będzie nas wspierało w sensie kosztów utrzymania tego obiektu, a my 
będziemy na tym obiekcie inwestować, chcąc doprowadzić w ciągu tych 
czterech lat do tego, że ten obiekt zacznie się sam finansować. Oczywiście do 
końca on nigdy nie będzie się sam finansował, ale już podstawowe koszty 
utrzymania Gedania Klub będzie w stanie ponieść sama. Także takie są nasze 
założenia. Jest to możliwe, bo nawet w tej chwili wystąpiliśmy, na co bardzo 
mocno liczymy, na kredyt w programie Jessica, który byłby idealnym 
rozwiązaniem dla nas jeżeli chodzi o tą koncepcję ukończenia tego 
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wszystkiego. W przyszłym tygodniu ma zapaść decyzja, właściwie informacja, 
czy możemy liczyć na wsparcie z tego projektu czy nie, z tych funduszy, 
właśnie ten kredyt. Ale tak jak wspomniałem, to jest podstawowy element 
tego, żeby doprowadzić do takiego momentu, że Gedania będzie po prostu 
niezależna finansowo jeżeli chodzi o koszty utrzymania tego obiektu. Także 
to chyba tyle. Chciałby pan coś dodać?   
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Jeśli chodzi o programy inwestycyjne naturalnie i tutaj finansowanie, czyli 
pozyskanie środków w tym temacie będzie się wiązało z realizacją tych 
inwestycji. Wszedłem tutaj w kwestie finansowe, bo następny punkt to jest 
finansowanie. Ja przesłałem wcześniejszą informację członkom Komisji i 
innym członkom Rady Miasta jak to się na dzień dzisiejszy kształtuje. Nie 
wiem, czy to do Państwa dotarło?   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dotarło, głosowaliśmy poparcie na poprzedniej Komisji.  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Dlatego nie chciałbym powtarzać, bo byłoby nietaktem z mojej strony gdybym 
po raz kolejny nie podziękował MOSiR-owi i Dyrektorowi Paszkowskiemu, 
który pewnie przeze mnie osiwieje, bo ten projekt, bo ta całość… decyzja 
należy do niego, czy osiwieje czy nie, w każdym bądź razie tutaj ukłon w 
stronę Dyrektora Paszkowskiego, który wykazuje się dużą cierpliwością do 
naszych potrzeb, a ma ograniczone możliwości stąd też to działanie państwa 
Komisji gdyby mogło zadziałać odgórnie, gdyby Dyrektor Paszkowski 
dysponował środkami na ten teren to byłoby, że tak powiem, większe 
włączenie się Miasta w obiekty budowane na terenie Miasta Gdańsk. Mamy 
operat szacunkowy wykonany na potrzeby tego projektu unijnego między 
innymi przez biegłego dla Wydziału Skarbu i powiem szczerze, że sami 
byliśmy zdziwieni, jak zobaczyliśmy że wartość nakładów poniesionych na 
działkę, bo to jest fachowy operat, wynosi 3 584 368 zł netto. Więc to jest 
ten nasz dorobek, który państwo na dzień dzisiejszy mogli ocenić, a druga 
sprawa dotycząca kwestii finansowania. Tutaj jest ten wniosek, opracowane 
studium wykonalności, które już zostało, że tak powiem, przeorane przez 
Bank Gospodarki Krajowej i parę innych banków, czyli to o czym mówimy w 
sensie funkcjonowania przedszkola, budynku, tych hal i obiektów przy 
układzie zrealizowania wszystkich obiektów, które mają przynosić jakieś 
przychody, przy układzie dwudziestoletniej spłacie pożyczki tej Jessic-owej 
czy jakiejkolwiek innej, z dokumentów wynika, że to się spina, a wiadomo, że 
tego typu dokumenty są przeglądane przez specjalistów w bankach więc oni 
doskonale wiedzą gdzie należy przychody pomniejszyć, a koszty powiększyć i 
po wielu analizach uzyskaliśmy potwierdzenie, że z punktu widzenia 
finansowego ma to ręce i nogi. Mamy wstępną opinię Agencji Rozwoju 
Pomorza, że kierunki te związane ze sprawami socjalnymi, społecznymi, jak 
najbardziej, też się w ten projekt wpisują. Mamy potwierdzenie, że nasze 
działania są słuszne, realne, nie są jakieś utopijne.  
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To widać. Wobec tego do członków Komisji, jakie macie dodatkowe 
zapytania? Przepraszam tu jeszcze pani miała się wypowiedzieć.  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Chcieliśmy włączyć ten element edukacyjny, który chcielibyśmy aby miał 
możliwość występowania.  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Wynajmujecie te powierzchnie innym zainteresowanym? Bo chyba z Siedlec 
chcieli wynająć.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
To duże boisko jest MOSiR-u.  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ci co chcieli wynająć mówili, że tu jest strasznie drogo u państwa.  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
My nie możemy wynajmować, dlatego ceny są zaporowe. My nie mamy nawet 
możliwości, bo jest ograniczona liczba godzin. Więcej mamy swoich zespołów 
niż możliwości eksploatacji na tej murawie, dlatego wynajem jest niemożliwy 
wręcz ze względów gwarancyjnych.  
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
A hale? 
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Hale tak. Ja może powtórzę. Cała koncepcja funkcjonowania tego obiektu ma 
wyglądać tak: do południa przedszkole i szkoły, popołudniu Klub, czyli te 
nasze w tej chwili 15 zespołów, wieczorem wynajem. Czyli wszystko, boisko 
sztuczne, hale chcemy robić to w układzie organizowanych lig firmowych, 
międzyzakładowych, takie które będą przynosiły stały przychód, nie na 
telefon, ale organizowanie konkretnych programów dla firm, które tutaj będą 
mogły wieczorami do godz. 23 będą mogły grać na tych obiektach. Ten 
wynajem ma wygenerować ten przychód, bo więcej my nie jesteśmy w stanie 
zarobić pieniędzy. Taka jest koncepcja funkcjonowania całego kompleksu.  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
W uzupełnieniu EX Siedlce zwracał się o wynajem boiska sztucznego. 
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Bardzo dużą pomoc dzięki panu dyrektorowi otrzymaliśmy od SNG, w tej 
chwili jest głównym naszym sponsorem i jedynym. Otrzymaliśmy kwotę 200 
tys. zł pomocy. To jest kwota, która bardzo podbudowała ten nasz budżecik. 
Jest umowa reklamowa, którą mamy z SNG, ale SNG, wiadomo, zrobiło to 
bardziej ze względów politycznych niż marketingowych, bo jeszcze jesteśmy 
za mało znani i rozreklamowani, żeby…    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Przepraszam, może dokończymy tą pierwszą część.   
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Dr Agata Hofman – adiunkt na Uniwersytecie Gdańskim, autor projektu 
Polska Akademia Dzieci  
Jeszcze raz witam państwa serdecznie. Nazywam się Agata Hofman i mam 
nadzieję, że kojarzą mnie państwo jako autora projektu Polska Akademia 
Dzieci i już od 2009 roku działamy dla 6 tysięcy dzieci w tej chwili już w 
trzech państwach organizując nowy model edukacji, gdzie bezpłatnie dzieci 
prowadzą zajęcia na różnych uniwersytetach. Tutaj wraz z Klubem sportowym 
Gedania zamierzamy kontynuować ten nowy model edukacji w wymiarze 
przedszkolnym. Udało się już stworzyć wspólną koncepcję, która od września 
funkcjonuje na mikro skalę. Pod patronatem Ministerstwa Edukacji Narodowej 
Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji i Europejskiego Roku Kreatywności i 
Innowacji stworzyliśmy przedszkole, gdzie dzieci uczą się chemii i fizyki w 
programie przygotowanym przez adiunktów Politechniki Gdańskiej. Zajęcia 
mają w języku angielskim i włoskim, a cały program jest spięty w gestii 
zastosowania technologii informacyjno – komunikacyjnej już do nauczania 
dzieci od 3 roku życia. Polega to na tym, że dzieci w kompletnej swobodzie, 
bawiąc się dobrze, komunikując się po włosku i po angielsku spędzają dużo 
wolnego czasu, ale staramy się te dzieciaczki rozwijać naukowo. Projekt 
kontynuujemy już tak jak projekt Polska Akademia Dzieci od 2009 roku i tak 
wygląda docelowo budynek przedszkola. Niestety nie mam możliwości 
pokazać tego na większym wyświetlaczu, w każdym razie tutaj 
zaprojektowane zostało…    
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Przedszkole państwu pokazywałem. Oczywiście Agatka ma już wizualizację 
wewnętrzną całości, ale tak to obraz tego jak to będzie wyglądało to już 
państwo mają, bo byliśmy na miejscu.    
 
Dr Agata Hofman – adiunkt na Uniwersytecie Gdańskim, autor projektu 
Polska Akademia Dzieci  
Chcielibyśmy docelowo stworzyć takie miejsce gdzie będzie naprawdę 
wysokiej jakości edukacja. Dzieci po trzech latach spędzonych w przedszkolu 
będą płynnie komunikowały się w trzech językach i będą umiały czytać 
globalnie. Chcemy, aby docelowo był to projekt dla dzieci z Miejskich 
Ośrodków Pomocy Społecznej oraz dzieci z Domów Dziecka też, żeby to był 
projekt otwarty, z którego każdy z nas, też nasze własne dzieci będą mogły 
skorzystać. Dziękuję.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję. Chciałbym, żeby teraz były pytania ze strony członków Komisji, a 
potem chciałbym aby głos zabrał pan Dyrektor Paszkowski i pan Adam Maksim 
również, aby przedstawili swoje możliwości, aby zakończyć czymś 
pozytywnym, bo zbliża się zima i są bardzo pilne kwestie, które należałoby 
jakoś załatwić. Proszę bardzo. Kto z państwa? Patrycja? Piotr?  
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Proszę powiedzieć jaka jest mniej więcej, bo tam była informacja, że jest 
370 osób uczęszczających i w takim razie jakie są mniej więcej składki? Jaki 
państwo pobieracie opłaty od tych osób?  
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Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Szkolenie na jednego zawodnika wychodziło 90 zł. W związku ze wzrostem, z 
kosztami, które mamy w tej chwili i inwestycjami, które musimy w tej chwili 
spłacać niestety nastąpił wzrost tej opłaty na kwotę 120 zł. Przedstawiliśmy 
rodzicom na poszczególnych zebraniach, i kierownikom poszczególnych 
zespołów i podaliśmy pełne wyliczenie i uzasadnienie dlaczego tak a nie 
inaczej. Z tych kwot jednoznacznie wynikało, że tak naprawdę wpłata 
uczestnika szkolenia pokrywa ok. 50% koszty tych wszystkich zajęć. 
 
Dr Bartosz Dolański – trener, Koordynator ds. Szkoleń w Klubie Gedania 1922      

Oczywiście te składki nie dotyczą zespołu seniorów, juniorów starszych i 
młodszych.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Jeszcze coś państwo dodadzą? Adam masz pytanie? Marek?  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Zadawaliśmy pytania jak chodziliśmy. Ja już wszystkie pytania zadałem. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dla mnie to jest niesamowite i chciałbym to podkreślić z całą 
odpowiedzialnością, że jak ktoś kiedyś widział wcześniej ten teren, wiedział 
co tu było, i jakimi środkami państwo dysponujecie i to co żeście zrobili to 
jest naprawdę imponujące. Ja się podpisuję oburącz pod wszystkimi 
zamierzeniami i życzyć tylko wam, żebyście może kiedyś, za parę lat zaczęli 
grać na tym stadionie (pokazał na PGE Arenę).  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
My na pewno nie, ale nasi wychowankowie na pewno.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Żebyście mieli profity z wychowanków.  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
To ma być ta wartość dodana za kilka lat.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Mur chiński zaczęto budować od położenia pierwszej cegły.  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
My sobie zdajemy sprawę, tylko boimy się, żeby ten mur nie zwalił się za 
szybko na głowę.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Rozumiem, że tutaj są bieżące potrzeby i to przed zimą. Pan Dyrektor 
Paszkowski może coś powie na ten temat. Co tu jest najbardziej pilnego, 
żeby nie zahamować entuzjazmu, robót, bo idzie to i przedszkole i siłownia i 
wszystko jest w trakcie robót.  
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Tak, to jest zadziwiające. Jak państwo wiecie kilka lat temu rozpoczęty 
proces, rzucony pomysł, inicjatywa, że jest takie coś i panowie Szromnik i 
Barwiński podjęli temat. Trudny, dzisiaj trudno w to uwierzyć. Na dzisiaj 
proszę państwa najistotniejsze rzeczy. Borykamy się z trudnościami 
finansowymi w każdym obszarze działalności, natomiast tutaj jest warto, by 
już rozpocząć procesy związane z podłączem, ponieważ MOSiR Gdański jest 
trwałym zarządcą i administruje też boiskiem tym transferowym, w tej chwili 
też jeszcze zamierzamy część infrastruktury, która pozostała jeszcze po tym 
niemieckim boisku, dotyczy to piłko łapów, one tam dzisiaj jeszcze nie będą 
wykorzystywane więc je przeniesiemy po prostu tutaj na tereny Gedanii, aby 
piłka nie wypadała na ulicę. Docelowo tamte boisko przy Dworze Oliwskim 
będzie, mamy nadzieję, boiskiem ze sztuczną nawierzchnią. Wczoraj jeszcze 
odbyłem spotkanie z panem Olafem Dramowiczem, który zdecydował się o 
tym, że będzie się starał, ubiegał o zarządzanie takim boiskiem i zobaczymy 
jak to będzie i są też obietnice ze strony Prezydenta Bojanowskiego, że taka 
inwestycja tam się dokona. Kwestia miejscowego planu i innych rzeczy, także 
ta sprawa jest na dobrym toku. Jeżeli chodzi o ten obiekt to na pewno 
brakuje nam środków na uzbrojenie. To jest jeszcze nie wiadoma kwota, to 
są ustalenia jeszcze z moim zastępcą panem Januszem Podraską i 
inżynierami, którzy się opiekują i wspierają panów i na bieżąco są w 
kontakcie, ustalili, że projekt wykona Gedania i my oszacujemy je i wtedy 
będziemy wiedzieli jaka jest kwota, ponieważ jest to nasz teren. My 
inwestujemy we własny majątek, więc mam nadzieję, że radca prawny nie 
będzie miał oporu, żeby podpisać jakby stosowne, dać stosowną parafkę, że 
inwestujemy we własny teren. Inwestujemy w aktywność mieszkańców w 
pewnym sensie, bo Gedania działa na zasadzie organizacji pożytku 
publicznego i ta wartość się tworzy. My tutaj tych młodych ludzi wspieramy 
poprzez taką organizację, jaką jest Gedania 1922. Serce rośnie jak się widzi 
jak pieniądze i trud, które gdzieś tam staramy się w jakiś sposób wesprzeć, 
że to nie idzie na marne, tu rozwój jest niesamowity, tylko mamy obawy 
jedne, że panowie w pewnym momencie, już mieliśmy dużo kryzysów, i tutaj 
też się jakby, nie chcę tu być złym prorokiem, ale jawi się, bo rozmach 
przedsięwzięcia jak sinusoida może spowodować, że gdzieś zabraknie, żeby 
zapiąć projekt, żeby ruszyło przedszkole, żeby ruszyła siłownia, żeby jak już 
jesteśmy na etapie wspólnych działań, że to może się nie zapiąć i tu jest to 
ryzyko obserwując ten cały projekt. Myślę, że te środki, które byśmy dostali 
na infrastrukturę, czyli kanalizację, wodę, prąd, w takim wymiarze 
docelowym zostały przez nas zrobione, to już będzie ważna inicjatywa. Inna 
sprawa to kwestia SNG, czyli tego zapachu, który jest uciążliwy. 
Rozpoczęliśmy już rozmowy osobiście z panem Serge Bosca już żeśmy go 
prosili i jeszcze będziemy pracowali i obiecał, że zajmie się sprawą, ale 
minęło już trochę czasu i jeszcze raz trzeba będzie do tego tematu wrócić, 
bo mimo tego, że oczyszczalnia była najpierw, a potem powstał ten 
kompleks, to nie może to być argumentem, że ta przestrzeń będzie miała 
taką skazę w postaci tego przykrego zapachu. Dzisiaj to jest może mało 
uciążliwe, ale jak bywam tu często, to czasami, a zwłaszcza latem to jest, 
przy wietrze z tamtej strony, to jest naprawdę uciążliwe i powoduje pewien 
dyskomfort. Oczywiście inne działania inwestycyjne są ważne, ale na dzisiaj 
myślę, że to co przedstawiłem jest najważniejsze. My jako MOSiR tutaj 
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doraźnie wspieramy i mimo różnicy zdań czasami, a nawet trochę emocji jest 
w tych kontaktach, ale myślę, że generalnie muszę powiedzieć, że sprawa 
jest modelem gdańskim, nazwałbym to, do realizacji przedsięwzięć 
sportowych i przy tym wykorzystanie potencjału i inicjatywy działaczy 
sportowych, bo już dzisiaj wiemy, że śladem Gedanii idzie już na przykład 
Jaguar Kokoszki, że jest właśnie Olivia, która chce wziąć sprawy w swoje 
ręce. Są też inne kluby i działacze, którzy widząc sukces, to jest taka wartość 
może niezauważalna, prosta, ale ona jest takim kapitałem, który będzie mam 
nadzieję wam procentował, i jak już mówiłem tu już panu radnemu, przede 
wszystkim, panu Piotrowi, żeby urzędnicy przede wszystkim nie 
przeszkadzali, a trochę pomagali to byłoby marzeniem działaczy żeby móc 
rozwijać sport w Gdańsku. Dziękuję.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy pan może coś bardziej sprecyzować, na przykład te media, prąd, woda. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Do końca nie mamy doprecyzowanych wartości chociażby, jaka moc 
zamówiona ma być, nie mamy projektów, możemy mówić o szacunkach, ale 
też nie chciałbym rzucać na wiatr słów, bo mogę się przestrzelić. Panowie 
wiecie jakie są szacunki?    
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Można by było w ten sposób, że gdyby jeszcze w tym roku znalazłyby się i 
tutaj jest problem kwotowego nazwania środków, żeby ktoś nie dostał 
zawału, i to co dyrektor wspomniał, żeby ten projekt jeszcze w tym roku 
zapiąć m. in. po to dzisiaj również byliśmy w Urzędzie Marszałkowskim, żeby 
zapiąć i skończyć, żeby się nie wyłożyć, jak Dyrektor wspomniał, bo szkoda, 
żeby się wyłożył, będziemy mogli od nowego roku już korzystać z nowych 
projektów i ze środków jeszcze nie wykorzystanych w Urzędzie 
Marszałkowskim. Tam są naprawdę duże pieniądze, które pozwoliłyby temu 
obiektowi nadal się rozwijać nie obciążając kasy miejskiej co najwyżej przy 
niewielkim procentowym współudziale Miasta w danym projekcie. Przecież to 
się rozkłada 1/3, 1/3, 1/3 albo i tutaj jest ewentualna prośba czy sugestia 
tego typu projektu mogłyby być realizowane przez Gedanię 1922 samodzielnie 
gdyby na przykład Miasto mogło udzielić gwarancji dla instytucji finansującej, 
czego Miasto niechętnie, z jakiś tam względów, czyni. Żeby nazwać kwotę to 
musiałbym na przykład usiąść w przyszłym tygodniu z panem dyrektorem i 
określić jakąś kwotę i tą informację panu przewodniczącemu i Komisji 
przekazać o jakich pieniążkach moglibyśmy mówić jeszcze w tym roku, żeby 
przed zimą zamknąć wszystkie te etapy. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Panie Władysławie odpowiadam wprost. W tym roku nie jesteśmy w stanie 
skonsumować tych środków, no może zrobienie projektów, to jeszcze, bo 
inwestycja jest raczej trudna do przeprowadzenia w tym roku z uwagi na 
procedury przetargowe, pozyskanie środków, uchwały itd. Mówmy o realnych 
terminach. To jest przyszły rok. Dzisiaj musimy tylko oszacować te koszty i z 
punktu widzenia inwestycyjnego to trwa i należy je oszacować. Znamy 
potrzeby, nie znamy kosztów.     
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Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Jednakże gdyby te środki znalazły się w tym roku to przy współpracy Gedanii 
z MOSiR-em jesteśmy w stanie, i to mówię z całą odpowiedzialnością, 
zamknąć ten etap przed zimą. Jeszcze nie wiemy w jaki sposób by się 
znalazły te środki. Na razie mówimy o kwestii wirtualnej.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Trzeba pójść na rozmowę do wiceprezydenta Bojanowskiego. Jakimiś 
gwarantami jesteśmy. Pana prośbę o rekomendację do Jessici poparliśmy. 
Mam nadzieję, że przy rozpatrywaniu wniosków to będzie brane pod uwagę ta 
nasza rekomendacja.   
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Co jest dla państwa priorytetem? Przedszkole, siłownia, infrastruktura? Gdyby 
były ograniczone środki? Jeden główny temat.     
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Przedszkole z uwagi na to, że jego stopień zaawansowania jest tak poważny, 
że trzeba to skończyć. Kwestia przyłączy mediów tych jest to kwestia bardzo 
szybka do zrobienia, gdyż wykonawca, czy gestor sieci sam wykona to 
przyłącze. My tylko potrzebujemy drobnej kwoty 45 tys. zł. Na wykonanie 
węzła ciepłowniczego i w tym momencie już ten budynek przed zimą jest 
zabezpieczony, daje nam możliwość kontynuowania prac wewnętrznych, które 
nie będą wymagały gwałtownych nakładów finansowych. Więc te media tutaj 
mamy. Kwestia energii na dziś jeszcze nie jest rozwiązana więc, kwestia 
mediów też może być rozkładana etapowo, chociaż tak jak mówię, gdyby 
udało się te środki pozyskać to można by było to jeszcze w tym roku zapiąć. 
Czyli przedszkole, równolegle temat mediów idzie, a trzeci temat spięcie tej 
całości i zamknięcie jeszcze przed końcem roku. Przedszkole jest na tyle 
istotne, że będziemy mogli oddać je już w użytkowanie i będziemy mogli 
prowadzić na bazie tego programu pilotażowego już uczestników Polskiej 
Akademii Dzieci i tego przedszkole prowadzonego w systemie edukacyjno – 
sportowym. Już robić nabór, występować o środki dodatkowe na 
dofinansowanie tegoż przedszkola. Tam jest kwota jakieś 450 zł miesięcznie, 
więc to są już te pieniądze, które dają jakiś konkretny efekt i wymiar dla 
finansowania samego przedszkola. Poza tym jest to następny nośny element 
chociażby marketingowy dla całego obiektu. Czyli nie tylko piłka, piłka, piłka, 
piłka, czy sport, sport, sport, tylko już łączymy edukację ze sportem.  
 
Dr Agata Hofman – adiunkt na Uniwersytecie Gdańskim, autor projektu 
Polska Akademia Dzieci  
Myśmy teraz w sobotę, tutaj wcześniej mówiłam, właśnie Polska Akademia 
Dzieci zorganizowała łączność na żywo z międzynarodową stacją kosmiczną i 
dzieci na żywo zadawały pytania astronaucie na orbicie i to było odnotowane, 
tu mamy na naszej stronie internetowej, przez większość polskich mediów, w 
Teleexpresie, w Panoramie były relacje, w Onecie, w TVN 24, na głównej 
stronie w Politechnice była informacja o współpracy Politechniki …   
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Mieliśmy zaproszenie na to też.    
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Ja nawet byłem.   
 
Dr Agata Hofman – adiunkt na Uniwersytecie Gdańskim, autor projektu 
Polska Akademia Dzieci  
Chodzi o taki początek współpracy właśnie nauki i sportów w kwestii 
tworzenia takich wizji edukacji w przyszłości.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Tutaj wiadomo Gedania, przynajmniej tutaj Gedania, która u państwa 
funkcjonuje to jest piłka nożna. Natomiast w tym momencie wiemy o innych 
dyscyplinach sportu. Chciałbym się dowiedzieć czy mówimy tutaj o sportach, 
nazwijmy je pod dachem czy … 
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Mamy już jednego maratończyka.  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
To jest bardzo otwarte bo tak jak powiedziałem, nam zależy na tym, żeby 
Gedania wróciła do korzeni, czyli do wielosekcyjności, a tylko to co 
stworzymy, jakie warunki i jakie możliwości będą, pojawią się na tym 
terenie, żeby… bo na razie my nie możemy rozwijać innych dyscyplin, bo 
mamy za dużo prac związanych z tworzeniem teraz wokół nas jest ten 
przełom, wdrożenie tego planu itd. Po ułożeniu kwestii piłki nożnej możemy 
przejść do etapu tworzenia nowych sekcji. To o czym rozmawialiśmy, marzy 
nam się ta trzecia hala wielofunkcyjna, która da możliwości i to nie tylko 
sportów halowych czy zamkniętych, bo mamy również jednego 
maratończyka… 
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Zszedł w ostatnim maratonie poniżej 3 godzin.   
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
On sam zadeklarował, że bardzo chętnie zorganizowałby grupę 
lekkoatletyczną dla tych, którzy chcieliby rozwijać ten wątek. Na razie nie 
możemy składać żadnych deklaracji, bo na dzisiaj my musimy dobrze 
poukładać to co mamy.   
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Wiecie panowie kiedy to może nastąpić?  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Tak jak powiedziałem, wszystko jest uzależnione od zakończenia tych 
podstawowych elementów czyli tego tematu przedszkola i budynku 
klubowego.  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Odpowiedź jest prosta jak zapniemy to finansowo.  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Nasze możliwości się wyczerpały totalnie.  
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Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Jak dyrektor zauważył rozpoczęliśmy to wielowątkowo na tym terenie, z 
boiskami jest święty spokój, bo takie mieliśmy zobowiązania od lat wobec 
piłki nożnej w Gdańsku, żeby się nie okazało, że pod szyldem piłki nożnej 
ktoś wybuduje, to jest nasze zobowiązanie, bo tak naprawdę my jesteśmy 
zobligowani tą historią, a do niej będziemy tworzyli w tej chwili zupełnie 
nową już historię, współczesną, czyli te inne dyscypliny sportu. Ja na 
przykład odtworzę sekcję walk.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Gedania miała kiedyś sekcję bokserską?  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Bokserską tak. Jeszcze słówko o tym o czym dyrektor Paszkowski wspomniał, 
o przeinwestowaniu, bo dokładnie tak było. Powiem państwu, że nie 
zdawaliśmy sobie sprawy z tego, że wymogi dotyczące przedszkola są tak 
restrykcyjne i po sprowadzeniu tego zestawu takiego jak tam, okazało się, że 
okna muszą być bezpieczne – wszystkie do wymiany, cała instalacja 
nawiewowo – wyciągowa warta ponad 100 tys. zł, której w ogóle nie braliśmy 
pod uwagę i tego typu wątki, które się zaczęły pojawiać spowodowały, że 
nam się ten temat, nie trochę, tylko mocno podkurczył, bo nie jesteśmy w 
stanie realizować tego do końca.  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
To pomieszczenie, w którym się teraz znajdujemy, tego nie planowaliśmy. To 
też są kontenery, jak widać. Tego nie widać w środku. Jak już zrobimy coś, to 
chcemy się tym chwalić i robimy na tym terenie, to niech to będzie na jakimś 
poziomie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Kto się zajmuje PR-em?   
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Na marketingowca z prawdziwego zdarzenia jeszcze niestety nie zarobiliśmy.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To jest ewenement, że jest to przedszkole, języki obce ze sportem razem 
połączone. 
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Najważniejsze, że są ludzie, dla których warto to robić, bo akurat Agatka i 
jej ludzie to są ludzie, którzy dla nich chcemy tworzyć przede wszystkim to 
przedszkole. Oczywiście dla nas również. Wiemy, że będą tam ludzie, którzy 
będą to robić na naprawdę wysokim poziomie. To jest najistotniejsze.  
 
Dr Agata Hofman – adiunkt na Uniwersytecie Gdańskim, autor projektu 
Polska Akademia Dzieci  
Marzymy o tym, żeby to był pewien początek, gdzie w Gdańsku będzie po raz 
pierwszy w ogóle w historii będzie taka edukacja, gdzie dzieciaki 3 i 4 – letnie 
kilku języków będą się uczyć równolegle. 
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Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Z Komisją Edukacji państwo współpracujecie?   
 
Dr Agata Hofman – adiunkt na Uniwersytecie Gdańskim, autor projektu 
Polska Akademia Dzieci  
To jest nasz autorski projekt.  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To właśnie jest też Komisja Edukacji podpowiadam.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Przy Radzie Miasta działa Komisja Edukacji.  
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes Klubu Gedania 1922 
Zaprosiliśmy również. Ja wiem tylko tyle, że chyba po prostu termin, wiemy, 
że akurat były inne wydarzenia sportowe i nie tylko, około sportowe, 
dokładnie w tym czasie, kiedy my tutaj mieliśmy prawie 300 dzieci. Byliśmy 
przygotowani na debatę.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Panie Adamie, no niezręczna sytuacja, bo to się sprowadza do pieniędzy.   
      
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu i Kultury Fizycznej w Biurze 
Prezydenta ds. Sport w Urzędzie Miejskim w Gdańsku 
Panie przewodniczący, w tym temacie króciutko powiem. Szanowni państwo, 
współpraca z Gedanią 1922 i z Miastem i z Biurem Sportu trwa od ponad kilku 
lat. Klub piłkarski, który oddzielił się od Gedanii w roku 2005, jest 
beneficjentem od 2006 czy 2007 roku tzw. dotacji. Te dotacje w zależności 
od możliwości finansowych, czyli tej puli przeznaczonej na konkursy …  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
O grantowe, tak?  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu i Kultury Fizycznej w Biurze 
Prezydenta ds. Sport w Urzędzie Miejskim w Gdańsku 
Tak mówimy o grantach, czyli o dotacjach. Chyba co roku jesteście 
beneficjentem?  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Tak.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ile ostatnio dostaliście?  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Ostatnio dostaliśmy 45 tys. zł na wynagrodzenia dla trenerów, brutto.  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu i Kultury Fizycznej w Biurze 
Prezydenta ds. Sport w Urzędzie Miejskim w Gdańsku 
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Natomiast w historii mieliśmy chyba też jakieś dofinansowanie na sprzęt.  
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
To są kwoty, jak mówię, tak są dzielone, jak ten krawiec co tam tnie, tnie i 
czegoś mu tam za mało, albo za dużo. Jeśli mogę panie Adamie, żeby 
uwzględniać naszą potęgę.  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu i Kultury Fizycznej w Biurze 
Prezydenta ds. Sport w Urzędzie Miejskim w Gdańsku 
Ze swojej strony mogę tylko powiedzieć tyle, że w związku z tym, że wasze 
stowarzyszenie jest beneficjentem co roku to może wskazywać na to że macie 
pozytywną opinię jeśli chodzi o waszą działalność. Jeśli chodzi o sprawy 
formalne związane ze składaniem wniosków, czy z rozliczaniem, bo to są 
wymierne efekty. Zaraz będzie konkurs na rok 2014, będziemy ogłaszali w 
listopadzie tradycyjnie, a z ciekawostek jeszcze to powiem, bo jak widzę dr 
Dolańskiego to zainugorowaliśmy projekt pod nazwą Top Talent i jest to 
projekt, w którym chcemy, aby brały udział wszystkie kluby piłkarskie w 
Gdańsku. Na dzisiaj chyba 60% wykazuje nim zainteresowanie i dr Dolański 
jest koordynatorem tego projektu, ale ten projekt nie jest związany 
bezpośrednio z Gedanią, chociaż Gedania oczywiście i jej piłkarze będą z 
pewnością uczestniczyli w nim, bo to jest projekt dla wybijających się 
piłkarzy związane z opieką specjalistów Akademii Wychowania Fizycznego, z 
opieką lekarzy, ze specjalnym programem dla tych wybitnych jednostek i w 
tym programie objętych będzie ponad 100 osób i to będzie tak co roku. Z tego 
co mogę państwu powiedzieć, to gdzieś ten Top Talent w przyszłym roku 
będzie kontynuowany pomimo uszczuplenia środków finansowych na rok 2014, 
które cięcia dotknęły również także nas i te cięcia dotkną także konkurs 
grantowy, to Top Talent będzie. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję. Zbliżamy się do podsumowania. Mam taką propozycję do moich 
koleżanki i kolegów, gdybyśmy taką grupką Patrycja, Piotrek, Marek i ja 
żebyśmy się udali do Prezydenta Bojanowskiego na rozmowę, abyśmy mogli 
przedstawić mu te kwestie. Zobowiązujemy się do wszelkiej pomocy jaka 
będzie możliwa. Takie prezydium Komisji do spotkania z Prezydentem 
Bojanowskim w waszej sprawie.   
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Może zamiast iść jakąś grupką do pana Prezydenta to może Pana Prezydenta 
po prostu zaprosić na Komisję.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Akurat teraz Komisja będzie tuż przed sesją. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Panie przewodniczący mamy tyle terminów przed tą sesją, że … możemy 
specjalną Komisję zrobić. To żaden problem.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dzisiaj jest normalny termin i drugi jest dzień przed sesją.  
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Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Chyba lepiej jak Pan Prezydent przyjdzie na Komisję niż jakoś konspiracyjnie 
spotykać się.  
 
Radny Adam Nieroda – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Zróbmy 30-go jeżeli się da.   
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Mogę ustąpić ci miejsca w tym prezydium.   
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To nie o to chodzi.   
 
Pan Władysław Barwiński – Prezes Klubu Gedania 1922 
Jeżeli państwo poszlibyście bezpośrednio do Prezydenta tylko w tym temacie 
to nam tylko przyklasnąć. Jeśli pana Prezydenta zaproszono by na posiedzenie 
Komisji to podejrzewam, że tam byłyby również inne tematy więc z naszego 
egoistycznego punktu widzenia, jaka forma obojętnie, ale im szybciej taka 
informacja lub przekaz od Komisji pójdzie do pana Prezydenta tym lepiej.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Panie przewodniczący ja nawet nieupoważniony próbowałem pana Prezydenta 
dzisiaj na Komisję zaprosić, ale nie miał czasu, miał inne plany. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy ktoś jeszcze z członków Komisji ma jakąś inną propozycję? Czy uważacie, 
że mimo wszystko należy się spotkać w takim mniejszym gronie.  
 
Radny Adam Nieroda – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Może warto tutaj Prezydenta Adamowicza zaprosić, żeby zobaczył to wszystko 
jak teraz wygląda?    
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Był tu w maju.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Kończymy ten punkt i zgodnie z porządkiem teraz pkt sprawy wniesione, 
wolne wnioski, korespondencja.  
 

PUNKT  - 2 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Z korespondencji jest tylko odpowiedź na wniosek, ale to Państwo żeście dostali, 
chodzi o Zielonogórską, że wniosek o budowę centrum sportów został przyjęty do 
bazy priorytetów inwestycyjnych Wydziału Programów Rozwojowych w ramach 
Programu Operacyjnego Miasta Gdańska. Żadnej innej korespondencji nie ma. Czy 
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są jakieś wnioski? Nie słyszę, wobec tego zamykam dzisiejsze posiedzenie. Dziękuję 
państwu za przybycie.   
 
  
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 17.00 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                              Przewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

 

 

                                                               Mirosław Zdanowicz 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 
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STRATEGIA SZKOLENIA
GKS GEDANIA 1922 GDAŃSK

„HISTORIA ZOBOWIĄZUJE”

KOORDYNATOR PROJEKTU

Bartosz Dolański



I zespół

rezerwy

Junior A U-19

Junior B1 U-17

Junior B2 U-16

Junior C1 U-15

Junior C1 rezerwy U-15

Junior C2 U-14

Junior D1 U-13

Junior D2 U-12

Junior E1 U-11

Junior E1 rezerwy U-11

Junior E2 U-10

Junior F1 U-9

Junior F1 rezerwy U-9

Junior F2 U-8

Junior F2 rezerwy U-8

Junior G U-7

Gedania Bambini U-6



grudzień, styczeń, luty



30 miesięcy (3 lata)
bez piłki 



Zarząd

Dyrektor Sportowy

Trener Koordynator 
ds. szkolenia

Trener ds. szkolenia 
dzieci i młodzieży

Trener prowadzący U-
9

Trener prowadzący U-
8

Trener prowadzący U-

Trener ds. szkolenia
dzieci i młodzieży

Trener prowadzący U-
12

Trener prowadzący U-
11

Trener prowadzący U-
10

Trener ds. szkolenia 
dzieci i młodzieży

Trener prowadzący U-
15

Trener prowadzący U-
14

Trener prowadzący U-
13

Trener I zespołu

Trener rezerw

Trener Junior A

Trener Junior B

Trenerzy bramkarzy

Trener bramkarzy Trener bramkarzy

Trener przygotowania 
motorycznego

Studenci - staŜyści

Trener prowadzący U-
7

Trener prowadzący U-
6

Gedania Bambini

10 13 Trener Junior B

Pracownice biura

Pracownik techniczny 
obiektów sportowych

Pracownik restauracji

Pracownik marketingu



Talent

charakter

Trener specjalista

pomoc

średnio 2 zawodników w grupie potrzebuje wsparcia

20 zawodników



Zespół Liczba treningów Mecze/ turnieje/mecze 

sparingowe

Dodatkowy trening 

indywidualny

Trener

Seniorzy 3 x boisko

1 x siłownia

Tak - mecze Nie Bartosz Dolański

Rezerwy 2 x boisko

1 x siłownia

Tak - mecze Nie Filip Heinig

Junior starszy 3 x boisko

1 x siłownia

Tak - mecze Tak Krzysztof Bujko

Junior młodszy 3 x boisko

1 x siłownia

Tak - mecze Tak Piotr Kortas

U-15 5 x boisko Tak - mecze Tak Mateusz Grygorowicz

U-14 5 x boisko Tak - mecze Tak Dariusz Patalan

U-13 5 x boisko Tak - mecze Tak Paweł Szajrych

U-12 3 x boisko Tak - mecze Tak Maciej Duraś

U-11 3 x boisko Tak - mecze Tak Dominik Mojek

U-10 3 x boisko Tak - turnieje Tak Dawid Jeżowski

U-9 3 x boisko Tak - turnieje Nie Kamil Sokołowski

U-8 2 x boisko Tak - turnieje Nie Artur Koluch

U-7 2 x boisko Tak - turnieje Nie Artur Bubienko

U-6 

Bambini

1 x boisko Nie Przemysław Bocheński

Grupy B U-7-U-14 2 x boisko Tak

01.10.2013

01.01.2014

01.09.2014/5/6


